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Zittingsverslag gemeenteraad 
 
AANWEZIG : 
voorzitter-burgemeester :  Johan Vanhulst 
schepenen :  Cil Cuypers, Jan Van der Velpen, Frederik De Buck, Lisa Hermans, 

Stefaan Van Haegenborgh 
raadsleden :  Mia Ombelet, Sandra Noé, Hans-Kristof Carême, Karen Dourée, Els 

De Martelaer, Arnaud Recko, Ludo Aerts, Marijke Sterckx, Monda 
Wuytack, Walter Frooninckx, Maarten Van Schoonbeek, Hilde 
Delbecque, Hilde De Rous, Regine Rutsaert 

algemeen directeur :  Peter Verlinden 
VERONTSCHULDIGD : 
raadslid :  Tie Vanbeselaere 
 
Vanaf punt OZ.7 verlaat schepen Jan Van der Velpen de zitting vanwege belangenconflict. 
Vanaf punt OZ.8 is schepen Jan Van der Velpen aanwezig. 
 
Overeenkomstig artikel 278 § 1, tweede lid DLB vermeldt het zittingsverslag in chronologische 
volgorde alle besproken onderwerpen. 
  
De voorzitter deelt mee dat de agenda werd opgedeeld in A- en B-punten. De B-punten zijn 
agendapunten 1, 4, 5, 10, en 13 en zijn punten waarvoor geen tussenkomst of toelichting werd 
gevraagd door de raadsleden. Deze worden globaal gestemd. 
 
 
OPENBARE ZITTING  
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.1. Secretariaat - Notulen en zittingsverslag d.d. 29 februari 2024 
 
 
POLITIE 
 
OZ.4. Politie - Aanvullend verkeersreglement dynamische eenrichting Kloosterstraat - 

aanpassing uren 
 
 
MOBILITEIT 
 
OZ.5. Mobiliteit - Samenwerkingsovereenkomst met de provincie Vlaams-Brabant betreffende 

de leesbaarheid en herkenbaarheid van de fietssnelweg F24 te Bierbeek - goedkeuring 
 
 
JEUGD 
 
OZ.10. Jeugd - Ontwerp en uitvoering van speelzones aan de borre -  lastvoorwaarden en 

gunningswijze - goedkeuring 
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.13. Secretariaat - Onder Den Toren vzw - aanduiding van gemeentelijke afvaardiging in de 

algemene vergadering en het bestuursorgaan - goedkeuring 
 
 
OZ.2. Secretariaat - Mededelingen 
De voorzitter deelt mee dat gezien de paasvakantie de agenda’s van de volgende twee weken wat 
minder gevuld zijn. Op woensdag 17 april wordt in de namiddag de Buitenspeeldag georganiseerd. 
Diezelfde avond is er een informatiemoment in de kerk van Lovenjoel. De voorzitter geeft hiervoor het 
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woord aan de schepen van Buurtwerking en Participatie. 
 
De schepen van Buurtwerking en Participatie deelt mee dat uit de participatieavonden die in de kerk 
van Lovenjoel zijn doorgegaan, een grote vraag naar een ontmoetingsplek is gebleken. Dit is iets dat 
bij voorkeur van onderuit moet gebeuren. Daarom wordt de kerk van Lovenjoel een soort 
experimenteerruimte voor de duur van één à twee jaar. Op 17 april wil het bestuur inwoners 
ontmoeten die mee aan die kar willen trekken. Er zal dan iemand van de gemeente Herent aanwezig 
zijn, omdat in de kerk van Veltem al een aantal jaren een soortgelijkend project loopt.   
 
De schepen van Mobiliteit deelt mee  dat zij een tweetal weken geleden gecontacteerd werd door De 
Lijn. De Lijn is bezig met het uitrollen van het openbaar vervoersplan in verschillende fasen. Dit 
betekent bijsturingen bij elke fase. De dienstverlening wordt heel concreet uitgetekend. Hierbij heeft 
De Lijn gemerkt dat er nog mogelijkheden in die operationalisering zijn die Bierbeek zou kunnen 
bevallen. De Lijn wil de verbinding die naar de Bremt rijdt doortrekken naar de borre. Dit nieuw 
aanbod vraagt ergens anders wel een compensatie. De Lijn stelt voor dat tijdens de weekdagen op de 
spitsuren er twee ritten per uur van de Bremt zullen doorrijden naar Bierbeek. In de daluren zal er één 
rit per uur zijn, die wordt beperkt tot de Oaselaan in Korbeek-Lo. Op zaterdag zal er steeds één rit per 
uur doorrijden van de Bremt naar de borre. Op zondag worden alle ritten beperkt tot de Oaselaan in 
Korbeek-Lo. Er wordt dan verwezen naar de flextaxi. Het voordeel van dit voorstel is opnieuw een 
stevige verbinding tussen Lovenjoel en Bierbeek. Dit is interessant voor de nieuwe woonwijk 
Mevrouwkensveld. Het nadeel is dat er geen busverbinding op zondag is. Het bestuur beschouwt dit 
als een stap in de goeie richting. De Lijn is gevraagd om de bediening toch ook op zondag mogelijk te 
maken, eventueel alleen in de namiddag. Het bestuur wil met de fracties nog eens samenzitten om 
een gemeenschappelijk standpunt te bepalen. De schepen stelt 10 april om 10u voor. Dan is er een 
intern mobiliteitsoverleg, in aanwezigheid van de politie.  
 
 
POLITIE 
 
OZ.3. Politie - Politieverordening voor beperkte snelheidsovertredingen - goedkeuring 
De schepen van Mobiliteit licht toe dat de bestaande politieverordening van oktober 2022 moet 
gewijzigd worden naar aanleiding van een hersteldecreet van GAS 5. Er is echter nog geen oplossing 
gevonden voor de moeilijkheid om binnen de administratieve procedures boetes te verhalen op 
personen die de snelheidsovertreding hebben gemaakt met een voertuig waar ze geen eigenaar van 
zijn. Artikel 2 van de nieuwe politieverordening zal nu ook duidelijk bepalen dat indien de bestuurder 
bij de vaststelling van de snelheidsovertreding niet geïdentificeerd werd, de overtreding vermoedelijk 
begaan werd door de houder van de kentekenplaat. Wanneer het motorvoertuig ingeschreven is op 
naam van een rechtspersoon, wordt de overtreding vermoedelijk begaan door de geregistreerde 
gebruikelijke bestuurder. In de huidige politieverordening konden zij door de mazen van het net 
glippen. Ondertussen werden de camerapalen voor de trajectcontrole geïnstalleerd op de sluiproute. 
Er kan binnenkort van start gegaan worden met de trajectcontroles op snelheid. Op de volgende 
gemeenteraad komt nog een beslissing over de aangepaste signalisatie, want het betreft ook het 
controleren van zwaar doorgaand vervoer. Na een korte proefperiode is het vooruitzicht van start te 
gaan in mei/juni.   
 
Marijke Sterckx (N-VA) vraagt hoeveel GAS-boetes er ondertussen werden uitgeschreven op het 
grondgebied Bierbeek? Hoeveel inkomsten heeft de gemeente misgelopen door de laattijdige 
behandeling van de dossiers door de provincieambtenaar?  
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat in 2023 voor € 87.000 aan boetes werd uitgeschreven. In 
2024 staat de teller momenteel op € 54.000. In totaal gaat het over 2.400 boetes. Het gaat vooral over 
kleinere boetes, dus 1800 x € 53. Er zijn enkele uitschieters en de hoogste boete bedraagt € 185. De 
schepen heeft nog geen informatie over hoeveel creditnota’s er werden verstuurd omwille van een 
laattijdige dossierafhandeling.  De provincie heeft zich ertoe geëngageerd om alles binnen de 30 
dagen te behandelen.   
 
 
OPENBARE WERKEN 
 
OZ.6. Openbare werken - Verklaring Initiatief Trustone voor lokale besturen - goedkeuring 
De schepen van Duurzaamheid licht toe dat het Trustone-initiatief in Vlaanderen en Nederland is 
ontstaan vanuit de sector van de natuursteenbedrijven. Vooral in Afrika, Azië en Latijns-Amerika wordt 
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natuursteen soms gewonnen in omstandigheden waarbij er sprake is van schending de 
mensenarbeidsrechten en milieuschade. De Vlaamse en Nederlandse overheden hebben een 
overeenkomst/best practice opgesteld en in mei 2019 ondertekend om in de verwerking en 
aanbesteding van natuursteen - zowel bij openbare besturen als bedrijven – rekening te houden met 
een aantal principes van maatschappelijk verantwoord ondernemen. In Bierbeek wordt relatief weinig 
natuursteen in openbare werken gebruikt. Maar gezamenlijk zijn de lokale besturen een grote afnemer 
van natuursteen. Middels dit afsprakenkader kan het maatschappelijk verantwoord ondernemen 
gestimuleerd worden door er in de aanbestedingen naar te verwijzen. Hierdoor is er zekerheid dat 
indien natuursteen wordt aangewend in een Bierbeeks project van openbare werken, deze 
natuursteen op een ethisch verantwoorde wijze ontgonnen en verwerkt is. Met deze verklaring 
engageert Bierbeek zich om de principes van het Trustone-convenant op te nemen in zijn  
aanbestedingen.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) vindt de intentie op zich nobel en heel goed, maar in haar ogen is er veel te 
weinig controle op de due diligence-verplichting voor de aannemers om te onderzoeken of hun 
toeleveranciers/onderaannemers het nodige doen om op een duurzame en verantwoorde manier hun 
stenen aan te kopen en samen te werken met duurzame bedrijven. De aannemer moet zelf de 
papieren  invullen waarbij de aannemer moet afgaan op de informatie die hij krijgt van zijn 
onderaannemers/toeleveranciers. Zij zag dit liever gebeuren door een onafhankelijke instantie. Zij 
vreest dan ook dat deze manier van werken een losse flodder is.   
 
De schepen van Duurzaamheid antwoordt dat het initiatief komt vanuit de sector zelf. Het zijn de grote 
toeleveranciers van natuursteen die zich hiertoe verbinden. De verantwoordelijkheid wordt door de 
hele keten gedragen. Er is een Klachten- en Geschillencommissie waar er naar de richtlijnen zal 
gekeken worden. Mensen die klachten of vragen hebben over de herkomst van de natuursteen 
kunnen daar terecht.  
 
Marijke Sterckx (N-VA) stelt niet overtuigd te zijn. Zij zal zich dan ook onthouden.  
 
 
PATRIMONIUM 
 
OZ.7. Patrimonium - Grondinnames Neervelpsestraat - ontwerpen van authentieke akten - 

goedkeuring 
 
 
OZ.8. Patrimonium - Trampolinehal vzw Turn Around: goedkeuring akte van recht van opstal 
De schepen van Sport licht de punten 8 en 9 samen toe, aangezien deze aan elkaar gekoppeld zijn. 
Dit dossier werd al een paar keer besproken in de rand van de gemeenteraad. De vraag naar een 
trampolinehal dateert reeds van de vorige legislatuur. Het bestuur heeft zich altijd geëngageerd om te 
zoeken naar een oplossing en om financieel zijn steentje bij te dragen waar mogelijk. Het dossier 
heeft ondertussen al een hele weg afgelegd. Er werd een piste onderzocht in de kerk van Lovenjoel. 
Er is een aanbesteding gedaan voor een projectbegeleiding om te kijken of de trampolinehal kon 
gerealiseerd worden door een uitbouw van de huidige sporthal aan de borre. Vanwege de hoge 
raming bleek dit project financieel niet haalbaar.  De trampolineclub stond vorig jaar zelf heel kort bij 
een oplossing in de kerk in Blanden. Maar dat is last minute nog afgesprongen. Daardoor heeft de 
club zich opnieuw gericht naar de gemeente Bierbeek. Een klein jaar later komt de club met een 
nieuw voorstel,  zijnde de bouw van prefabhal gedownsized in  volume (18x30m) waardoor het project 
financieel haalbaarder werd. In de laatste aanpassing van het meerjarenplan werd alvast een bedrag 
van € 500.000 ingeschreven ter ondersteuning van de trampolineclub. De voorbije maanden werd in 
overleg tussen gemeente en club gewerkt aan een gedragen oplossing, die vandaag voorligt aan de 
gemeenteraad. De gemeente wil aan de club een recht van opstal geven op een perceel (22x32m) 
gelegen tussen de kleuterschool en de nieuwe parking, aan de achterkant van de sporthal. Dit recht 
van opstal zal 27 jaar lopen voor het symbolische bedrag van € 25 euro/jaar. Daarnaast wordt 
voorgesteld om € 500.000 investeringssubsidie te geven, zoals ook in het meerjarenplan staat 
ingeschreven. Dit jaar is er maar één projectoproep vanuit Vlaanderen voor bovenlokale 
sportsubsidies. Deze aanvraag moet binnen zijn voor 1 april. Daarom dient de gemeenteraad er 
vandaag over te beslissen. In het financieel plan wordt gerekend op een subsidie van 19%. Maar de 
subsidie kan tot 24% oplopen. De club verwacht tegen september nieuws te hebben over deze 
subsidie.  Aangezien het een prefab is, zal de bouw dan snel kunnen gaan van zodra het financiële 
gat gedicht is tussen de gemeentelijke subsidie en de kost van de hal. De club hoopt dit tegen de 
zomer van 2025 te kunnen realiseren. Ondertussen kan de club tot mei in de voormalige D-Store 
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blijven. De terugkeer van de clubactiviteiten naar de borre wordt nu bekeken. Er lopen ook nog 
besprekingen met Oud-Heverlee om de club tijdelijk te kunnen onderbrengen in La Foresta in 
afwachting van de realisatie van de nieuwe hal.  
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) juicht deze beslissing toe. Open Bierbeek is blij te horen 
dat er nu een heel ander geluid klinkt dan in de gemeenteraad van juni 2023. Het is exact het 
omgekeerde. Nu is het een kwestie van door te zetten zodat de sporthal er binnen afzienbare tijd 
komt. De vraag dateert reeds van de vorige legislatuur. Deze legislatuur loopt ten einde. Open 
Bierbeek hoopt op een opening in 2025.  
 
Ludo Aerts (CD&V) heeft namens zijn fractie gevraagd om van dit punt een A-punt te maken. Hij vindt 
dit dossier te belangrijk om het in de onbesproken sfeer van de B-punten te laten verdwijnen. Het 
vertrekpunt was een vraag vanuit één van de verenigingen. Verenigingen zijn een hoeksteen van een 
samenleving zoals CD&V deze graag ziet. Een vereniging is verbindend en brengt iedere week een 
aantal mensen samen om hun passie te beleven. Het is een fantastische zaak op zich. Voor hem is 
het de verdienste van dit bestuur om de vraag te capteren en in gesprek te gaan. Dat is een voorbeeld 
van goed bestuur, namelijk: een individuele vraag naar een hoger niveau tillen en de totale tekening in 
gedachten/beeld te houden. Met het voorliggend voorstel om werk te maken van de trampolinehal, 
biedt het bestuur een vereniging de kans om verder te werken binnen de gemeente. Hij dankt de 
burgemeester en de schepen van sport met het resultaat van hun aangehouden overleg met de club 
dat ongetwijfeld veel energie, tijd en slapeloze nachten heeft gekost. De club neemt met haar 
vrijwilligerswerking ook een fors engagement op zich. De verantwoordelijkheden worden hier goed 
gedeeld tussen de vereniging en de gemeente. Zijn fractie gaat het punt alleszins goedkeuren.  
 
De schepen van Sport antwoordt dat er altijd een open dialoog werd gehouden met de club en dat er 
naar oplossingen werd gezocht. Alleen klonk de vraag in de loop van dit traject helemaal anders. Bij 
aanvang vroeg de club aan de gemeente om het project bij wijze spreken volledig te financieren 
inclusief de grond. De beleidslijn van het bestuur is altijd geweest om investeringen in de sport- en 
jeugdverenigingen serieus financieel te ondersteunen. Maar ook om de nodige verantwoordelijkheden 
bij de verenigingen zelf te leggen. De trampolineclub neemt de subsidieaanvraag en de bouw en het 
beheer van de zaal op zich. Binnen de club hebben een aantal mensen heel hard dit dossier 
getrokken. Waarvoor dank. De dossiers van vandaag zijn een bewijs dat als men met elkaar blijft 
praten en zoeken naar oplossingen, men deze ook kan vinden. Als schepen van Sport heeft zij samen 
met de burgemeester deze dossiers hard getrokken, maar het  zijn domeinoverschrijdende dossiers, 
zijnde: sport, ruimtelijke ordening, patrimonium, financiën. Het is dus een gezamenlijke inspanning 
geweest. Er zullen nog altijd belangrijke stappen genomen moeten worden. Maar het belangrijkste is 
dat de opening er is. Het is ook een meerwaarde voor het hele sportlandschap in Bierbeek. Doordat 
de trampolineclub in haar hal professioneler zal kunnen werken, komen er uren in de sporthal vrij waar 
andere clubs al jaren vragende partij voor zijn. Die clubs kunnen nu ook groeien.   
 
 
SPORT 
 
OZ.9. Sport - Investeringssubsidie vzw Turn Around voor de bouw van trampolinehal - 

goedkeuring 
 
 
SOCIALE DIENST 
 
OZ.11. Sociale dienst - Protocol voor gegevensverwerking binnen de Vlaamse 

huisvestingstool in kader van opvang tijdelijk ontheemden (Oekraïners) tussen 
Agentschap Binnenlands Bestuur, Agentschap Wonen in Vlaanderen en gemeente en 
OCMW Bierbeek - Goedkeuring 

De schepen van Welzijn licht toe dat dit punt ook op de OCMW-raad ter goedkeuring voorligt. Het gaat 
over een protocolovereenkomst voor de gegevensverwerking voor de Vlaamse huisvestingstool. Op 
het moment dat de oorlog in Oekraïne uitbrak, is er eerst vanuit de federale overheid met de 
campagne #vrij, van alles opgestart. Daarna kwam dit bij het Agentschap Binnenlands Bestuur terecht 
en werd de Vlaamse huisvestingstool opgericht. Deze tool wordt gebruikt om enerzijds te noteren 
welke vrije plaatsen er zijn. Momenteel gaat dit in Bierbeek over de woningen in de Hoogstraat, waar 
nog altijd 6 plaatsen ter beschikking staan. Anderzijds wordt deze tool ook gebruikt voor subsidies. 
Het gaat over de communicatiewijze met de Vlaamse overheid, waarbij er een protocolovereenkomst 
moest gesloten worden.  
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Marijke Sterckx (N-VA) merkt op dat volgens de nieuwsberichten het niet zo goed loopt voor 
Oekraïne. Het maatschappelijk belang kan door goedkeuring van dit punt belangrijker worden, 
naargelang de situatie daar evalueert. N-VA gaat dit uiteraard goedkeuren.  
 
 
SECRETARIAAT 
 
OZ.12. Secretariaat - Nationaal Park Brabantse Wouden Vlaanderen vzw - algemene 

vergadering op 23 maart 2024: goedkeuren agenda & bepalen mandaat afgevaardigde - 
bekrachtiging collegebeslissing d.d. 18 maart 2024 

De voorzitter licht toe dat de algemene vergadering op zaterdag 23 maart heeft plaatsgevonden. 
Daarom werd er door het college een beslissing genomen op 18 maart. Het was de startvergadering 
van de algemene vergadering van die vzw, die twee dagen voordien officieel was opgericht. Er 
werden nog een aantal andere beslissingen genomen, zoals over de operationele begroting voor dit 
jaar tot eind 2024. Er werden profielen goedgekeurd voor de aanwerving van een directeur, 
coördinator en inhoudelijke medewerkers. Het is de bedoeling dat de vzw nu personeel aanwerft. Er 
werd ook een toelichting gegeven over de projectbegroting en private sponsoring. Het was een beetje 
verrassend dat er grote sommen zullen binnenkomen niet alleen voor het planten van bomen, maar 
ook om de verschillende doelstellingen te bereiken. De bestuurders werden aangeduid. Er konden er 
twee aangeduid worden respectievelijk voor het westen, twee voor het midden en twee voor het 
oosten van de Brabantse Wouden. Voor de oostelijke leden gaat over de gemeentes: Bierbeek, Oud-
Heverlee, Leuven, Bertem en Kortenberg. De voorzitter was door Bierbeek voorgedragen als 
kandidaat-bestuurder, maar uiteindelijk werden de twee afgevaardigden uit Oud-Heverlee en Bertem 
aangeduid als stemgerechtigde leden van de raad van bestuur. Alle afgevaardigden krijgen alle 
documenten en kunnen aanwezig zijn op die vergaderingen. De volgende algemene vergadering staat 
gepland in juni. Binnen de vzw werd ook afgesproken om in de toekomst ervoor te zorgen dat de 
documenten en agendapunten tijdig verspreid worden, zodat deze ook tijdig op de agenda’s van de 
gemeenteraden kunnen komen.   
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) is toch enigszins teleurgesteld omdat hier zowel voor als 
achter de schermen regelmatig gedebatteerd  werd over de Brabantse Wouden en de toetreding van 
Bierbeek daarin. De visie van het bestuur was altijd om toe te treden om mee aan het stuur van de 
Brabantse Wouden te kunnen zitten. Vanuit Open Bierbeek is steeds gesteld om niet toe te treden. 
Finaal werd de bestuursstructuur voor de Brabantse Wouden volledig ontplooid. Deze is zeer 
uitgebreid en nogal complex. Nu stelt het raadslid vast dat de afgevaardigde van Bierbeek enkel deel 
uitmaakt van de algemene vergadering, die vier keer per jaar samenkomt. Hij had zelf altijd gehoopt 
dat iemand van Bierbeek deel kon uitmaken van de raad van bestuur. Maarten Van Schoonbeek 
hoopt nu maar dat het Bierbeeks lid van de algemene vergadering zwaar genoeg weegt om effectief 
mee aan het stuur te zitten van de Brabantse Wouden.  
 
De voorzitter antwoordt dat de bestuursstructuur zeker ingewikkeld is. Maar de beslissingsmacht ligt 
vooral bij de algemene vergadering. Bij een traditionele vzw keurt de algemene vergadering één keer 
per jaar de begroting goed en één keer per jaar de rekening. Daartussen wordt alles gestuurd door de 
raad van bestuur. In de Brabantse Wouden zullen de inhoudelijke beslissingen van het project 
genomen worden door de algemene vergadering. Vandaar dat er vier zittingen per jaar gepland staan. 
De raad van bestuur is er meer voor de praktische werking en de voorbereiding van stukken. Bij de 
verdeling van de mandaten werd er gekeken naar de oppervlaktes van de gemeenten die in de 
Brabantse Wouden liggen. Het gaat momenteel ook maar voor een korte periode. Na de 
gemeenteraadsverkiezingen zullen er nieuwe afgevaardigden vanuit de gemeenten aangeduid 
moeten worden en zal er een nieuwe verdeling gemaakt worden. De voorzitter zal alvast zijn 
engagement in de Brabantse Wouden niet verminderen.  
 
 
OZ.14. Secretariaat - Vragenkwartiertje 
Mia Ombelet (CD&V) meldt dat de kledingcontainer in Lovenjoel nog niet weg is.  
 
Arnaud Recko (N-VA) vraagt hoelang de wegenwerken op de Bierbeekstraat en Korbeek-Losestraat 
nog zullen duren? Dan zijn er nog de asfalteringswerken in de Hoogstraat. Een aantal inwoners zijn 
verward over wanneer dit zal gebeuren zijn en waar de nieuwe asfaltlagen zullen komen.  
 
De schepen van Openbare Werken antwoordt dat het einde van de werken nadert. Vanaf 1 mei zal De 
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Lijn Sint-Kamillus terug bedienen vanaf Korbeek-Lo en daarna doorrijden naar Bierbeek. Na de 
paasvakantie wordt werfzone 1 tot aan het Ventjesgat of misschien zelfs tot aan de brug in de 
Herpendalstraat, worden opengesteld. De voorbereidingen worden nu getroffen qua communicatie 
over de omleiding naar de Poelblokweg. Voor de asfalteringswerken werd een planning opgesteld 
door de aannemer. In de loop van de paasvakantie zal het overgrote deel gedaan zijn. Op 22 en 23 
april wordt erin  Opvelp ook een asfaltering voorzien aan de Verbranden Toren en op het terrein van 
de gemeentelijke loods. Alles is terug te vinden op de gemeentelijke website.   
 
De voorzitter vult aan dat een officiële opening/infietsing van de fietspaden in de Korbeek-Losestraat 
gepland is op vrijdagavond 3 mei om 18u45. 
 
Marijke Sterckx (N-VA) meldt dat zij een foto ontvangen heeft over Franstalige signalisatieborden aan 
de werken in de Kloosterstraat. Het is niet de eerste keer dat N-VA in Bierbeek moet vaststellen dat bij 
openbare werken er soms borden geplaatst worden die niet in orde zijn met de taalwetgeving. Plaatst 
de betrokken aannemer deze borden? Of zijn dat borden van de gemeente?  
 
De voorzitter antwoordt dat de gemeente geen Franstalige borden heeft. En dat de aannemer erop 
gewezen zal worden zich te houden aan de taalwetgeving. 
 
Sandra Noé (Open Bierbeek) vraagt of de lift van de borre al hersteld is.    
 
De schepen van Sport antwoordt dat er blijkbaar een stuk in bestelling staat. De reparatie is 
toegezegd voor de eerste week van april.  
 
Hans-Kristof Carême (Open Bierbeek) hoort vandaag dat het einde van de werken in de 
Bierbeekstraat stilaan in zicht  zijn. Bij momenten is het heftig geweest. Hij herinnert zich in 2023 de 
heraanleg van de Meerdaalbosstraat op het industrieterrein van Haasrode gelijktijdig met de 
heraanleg van de Korbeek-Losestraat. Hij meent dat de burgers daar ook een stuk begrip voor 
moeten tonen. Men kan geen omelet maken zonder eieren te breken. Deze week verliep het niet heel 
vlot aan de Eikeboomlaan omdat een vrachtwagen alles blokkeerde ter hoogte van de spoorwegbrug. 
Blijkbaar heeft vorige week een MUG zich daar ook min of meer vastgereden en moest die 
onverrichter zaken terugkeren. Dat brengt hem tot het Minder Hinder-plan, waarop het Agentschap 
voor Wegen en Verkeer zich probeert te organiseren. Dit vergt  dan wel onderling overleg tussen de 
overheden en dat is niet altijd evident. Het is ook niet makkelijk tussen aannemers en 
nutsmaatschappijen. Hans Kristof Carême kijkt naar de schepen van Mobiliteit die dikwijls de 
intergemeentelijke begeleidingscommissie Mobiliteit bijwoont. Volgens hem zou dat een forum kunnen 
zijn om te zorgen voor een coördinatie tussen openbare werken en meerdere besturen. Want er staan 
nieuwe grote openbare werken op til met de heraanleg van het kruispunt aan de Tiensesteenweg met 
de Meerdaalboslaan. Deze werken zullen begin 2025 van start gaan en duren een jaar. De aanleiding 
voor deze werken zijn de aanpassingen in het busnet in het kader van de basisbereikbaarheid. In de 
toekomst zal er een busnet van de Tiensesteenweg naar de Meerdaalboslaan rijden. En daarom moet 
er een bushalte voorzien worden voorbij het kruispunt op de Meerdaalboslaan. Men wil ook een 
buslaan aanleggen op de Meerdaalboslaan. En op het kruispunt komt er een bijkomende afslagstrook 
op de Tiensesteenweg richting Leuven. De veiligheid voor fietsers wordt ook aangepakt en de 
bypassen zullen met lichten geregeld worden. Het kruispunt zal tijdens de werken altijd in twee 
richtingen openblijven met een beperkte doorstroming. Daarom vraagt het raadslid om voorzichtig te 
zijn met het plannen van gemeentelijke openbare werken in 2025, om een verkeersinfarct ter hoogte 
van Korbeek-Lo te voorkomen.  
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat de intergemeentelijke begeleidingscommissie niet meer 
bestaat. Er is nu de Vervoerregioraad. Er is wel twee keer per jaar structureel overleg met AWV. Dat 
is voorzien op dinsdag 23 april in de namiddag. De genoemde werken zullen op de agenda gezet 
worden.   
 
Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) vraagt of het stuk van de Rijsmortelstraat ook in  de 
samenwerkingsovereenkomst leesbaarheid en herkenbaarheid van de fietssnelweg F24, zit. Een 
aantal gemeenteraden terug heeft hij gevraagd naar meer signalisatie ter hoogte van de Lange- en 
Steenstraat. Zijn daar vorderingen? Of is dat in de vergeethoek geraakt? 
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat die samenwerkingsovereenkomst de hele F24 betreft. Dat is 
een taakafspraak tussen de provincie en de gemeente.  
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Maarten Van Schoonbeek (Open Bierbeek) stelt dat het stuk van de Rijsmortelstraat officieel geen 
deel uitmaakt van het traject, maar wel van de fietssnelweg.   
 
De schepen van Mobiliteit antwoordt dat er nog eens naar gekeken zal worden, maar er worden nog 
werken gepland die daarmee samenhangen.   
 
De voorzitter antwoordt dat de signalisatie op de kruispunten aan de Groen- met de Steenstraat 
eindelijk is geplaatst. Er is ook een initiatief van de provincie op komst over een 
sensibiliseringscampagne betreffende het respect hebben voor elkaar.   
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) meldt dat twee families vragen naar de glasramen in de 
Bremtkapel.  Deze werden ooit geschonken door die families. Kunnen deze worden gerecupereerd?  
 
De voorzitter antwoordt dat het binnenste gedeelte zorgvuldig werd verwijderd en opgeslagen in 
houten bakken tussen isolatiemateriaal. Er is steeds gezegd dat als de mensen dit terug willen, dat dit 
kan. Zij kunnen zich hiervoor wenden tot de algemeen directeur.  
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) vraagt naar een vuilbak aan het bruggetje in het centrum van het 
dorp. Mensen rapen de behoefte van hun hond op, maar keilen deze blauwe zakjes in de beek. Dat is 
niet echt esthetisch en proper, zeker niet met de zomer in aantocht.  
 
Walter Frooninckx (Open Bierbeek) vraagt naar een stand van zaken over de Bistro de borre.   
 
De voorzitter antwoordt dat het goede nieuws is dat sinds januari er weer winst wordt gemaakt. De 
voorzichtige tendens ingezet in januari, wordt ook in februari bevestigd. De eerste jaarrekening over 
het verlengde boekjaar 2022-2023 zal daar binnenkort ook voorgelegd worden aan de gemeenteraad 
zodat dit in juni op de algemene vergadering van de Bistro CVSO kan voorgelegd worden. De 
kapitaalsverhoging is helemaal opgenomen. Dat werd in september beslist en is allemaal al gestort.  
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